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NOVINARKA: Gospod premier, gospod predsednik države pravi, da ni nikomur naročil naj kupi vozovnico za 
zdravilca in da je vlada s to afero SOVA praktično uničila. Kako odgovarjate?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: V nobenem poročilu delovne skupine oziroma vlade ne piše, da je 
predsednik države karkoli naročil. Delovna skupina tudi ne preiskuje urada predsednika države. Preiskuje sum 
nezakonitosti v Slovenski obveščevalno-varnostni agenciji in sum nezakonitosti je bil na žalost doslej potrjen v 
veliko večji meri, kot pa se je nakazoval takrat, ko je bila ta delovna skupina ustanovljena. Naloga vlade je, da 
zagotavlja zakonitost delovanja izvršilne oblasti. Še posebej je dolžna vlada zagotavljati zakonitost dela v 
vladnih službah. Ta delovna skupina vladi pomaga pri tej zadevi potem, ko je bilo pač ocenjeno, da nov 
direktor sam tega ne bo zmogel, ker je pač razmerje sil tam znano. Izgovori in poskusi, da se delo te komisije 
diskreditira, da se s političnimi obtožbami ali pa z navajanjem, podtikanjem političnih motivov prepreči delo te 
skupine ali pa, da se vnaprej diskreditirajo njeni rezultati, ne bo uspešno. Vlada se striktno drži zakonske 
podlage. Delovna skupina doslej v nobenem poročilu ni navedla nič za kar ne bi obstajali stoprocentni dokazi, 
ki so dokazljivi tudi na sodišču. Tako bo ravnala tudi v prihodnje. Svoje delo bo opravila do konca, pa če bo 
trajalo eno leto. Res je, da se v javnosti nekatere stvari skušajo banalizirati, češ, kot da gre za eno letalsko 
karto. Vlada nikoli tega ni trdila. To je res, v sklopu stvari, ki so bile doslej odkrite, malenkost. Jaz bi bil zelo 
vesel, če bi se vse na tem zaključilo, vendar se, žal kot kaže, ne bo. Gre za sum resnih nezakonitosti in na 
točki, kjer gre za ugotavljanje individualne ali pa kazenske odgovornosti to ni pristojnost vlade. Vlada je to 
odstopila tožilstvu in drugim preiskovalnim organom in na teh organih je, da presodijo konkretno odgovornost. 
Tako da vnaprej podtikati, da vlada s tem skuša vplivati na tega ali onega posameznika, je sicer seveda 
ravnanje, ki je lahko v slovenskem prostoru nekaj običajnega, v neki normalni državi pa bi bilo enotno mnenje 
politike, stroke in javnosti - v primeru, če bi se v obveščevalni ali pa tajni službi odkril črn fond, če bi se odkrilo 
takšno kršenje zakona o arhivih in takšna zloraba nekaterih institucij - povsem enotno. V Sloveniji se žal vse 
politizira, vendar na tej točki bomo stvari razčistili.  
 
NOVINARKA: Gospod premier, na kratko samo še to. Kaj pa mislite o možnosti ustavne obtožbe, ki jo 
nekateri zoper predsednika države, ki jo nekateri omenjajo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz mislim, da so nekateri s tem pohiteli zaradi tega, da bi se 
pozornost preusmerila.  
 
NOVINARKA: Se ne strinjate s tem?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Tudi, če bi se odkrila neposredna povezava med nekim naročilom 
predsednika države in nakupom te letalske vozovnice iz fonda, ki niti ne bi smel obstajati, to najbrž ne bi 
zadoščalo za neko resno ustavno obtožbo. Vendar, pa gre na tej točki - kljub temu, da gre za malenkost in da 
to še zdaleč ni najbolj pomembna stvar pri teh odkritih nezakonitostih - vendarle za vprašanje ali smo v tej 
državi vsi enaki pred zakonom. Če smo vsi enaki, potem moramo vsi polagati račune in dokler bom jaz 
predsednik te vlade se bom trudil za to, da smo v Sloveniji vsi enaki pred zakonom. 
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